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ZÁPIS 
 
z 29. jednání představenstva spolku Berounsko, z. s. 
konaného od 15.00 dne 23. ledna 2025 v sídle spolku, 
Husovo nám. 69, 266 01 Beroun. 
 

 

Přítomni 

Josef Antoniv (město Králův Dvůr), Mgr. Vojtěch Hrdlička (obec Tetín), Mgr. Přemysl 
Landa (město Zdice), Ing. Vojtěch Matějček (Royal Beroun Golf Club), Mgr. Dušan Tomčo 
(město Beroun), Josef Trpišovský (obec Srbsko), Hana Hájková (DMO Berounsko), 
Karolína Kovaříková (DMO Berounsko). 

 

Omluveni 

Ing. Jiří Bouček (obec Svatý Jan pod Skalou), Janis Sidovský (Noc na Karlštejně), PhDr. 
Mgr. Petr Weber (místostarosta městys Karlštejn, ředitel MAS Karlštejnsko, předseda 
Svazku obcí Region Dolní Berounka) 

 

Navržený program: 

1. Zahájení 

2. Představení aktivit MAS Karlštejnsko, Svazku obcí Dolní Berounka 

3. Úprava rozpočtu 2024 

4. Vyhodnocení akčního plánu 2024 

5. Akční plán a rozpočet na rok 2025 

6. Jmenování ředitelky 

7. Úprava f inančního a hospodářského řádu spolku 

8. Žádost o dotaci z Národního programu podpory cestovního ruchu na rok 2025 

9. Diskuze a ukončení. 
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1. Zahájení 

Přítomné přivítal předseda Mgr. Dušan Tomčo. Konstatoval, že představenstvo 
je usnášeníschopné v počtu 6 přítomných členů ze 7. Zapisovatelkou byla stanovena 
Karolína Kovaříková, o ověření zápisu byl požádán Ing. Vojtěch Matějček. 

Předseda připomněl, že navržený program byl všem zaslán emailem a dal prostor k 
vyjádření Haně Hájkové, která informovala členy představenstva o změně v programu 
(vyloučen byl původní bod 2 z důvodu nemoci). 

Nový program v upraveném znění 

1. Zahájení 

2. Úprava rozpočtu 2024 

3. Vyhodnocení akčního plánu 2024 

4. Akční plán a rozpočet na rok 2025 

5. Jmenování ředitelky 

6. Úprava f inančního a hospodářského řádu spolku 

7. Žádost o dotaci z Národního programu podpory cestovního ruchu na rok 2025 

8. Diskuze a ukončení. 

 

Mgr. Dušan Tomčo se dotázal, zda má někdo návrh na úpravu nového programu. Nikdo 
nevystoupil a bylo přistoupeno k usnesení. 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí s programem v upraveném 
znění. 

Hlasování: Pro – 6, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

 

Předseda požádal Hanu Hájkovou, aby shrnula informace o proběhlých a navazujících 
aktivitách DMO.  

Hana Hájková sdělila, jak pokračuje oslovování nových subjektů ke spolupráci. V prosinci 
2024 se uskutečnilo jednání se zástupci Steakbaru Hředle a Pensionu Primus, v lednu 
2025 následovalo setkání s Cafe Creperie Strakatý Králík. Se všemi zástupci byla navázána 
spolupráce na bázi partnerství. Dále proběhlo jednání se zástupci kavárny Mezi Dvorky a 
The Garden. V únoru je naplánováno jednání s hotelem Praha Nižbor a Penzionem 
Mořina. 
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Hana Hájková informovala, že spolek získal od ledna 2025 nového člena, kterým se stala 
Rezidence Malá Louka v Kublově. 

Hana Hájková uvedla, že byla podána žádost o dotaci ze Středočeského kraje pro rok 
2025. Žádost o dotaci splňovala veškeré formální náležitosti a spolku byly schváleny 
finanční prostředky v požadované výši 1 130000 Kč. Dotace byla schválena 
zastupitelstvem Středočeského kraje dne 20. ledna 2025. 

Hana Hájková informovala představenstvo o průběhu výběrového řízení na pozici 
specialisty cestovního ruchu. Výběrové řízení bylo vyhlášeno v prosinci 2024, na což 
reagovalo osm uchazečů zasláním strukturovaného životopisu. Na základě prvotního 
posouzení bylo k osobním pohovorům pozváno šest kandidátů. Finální výběr vhodného 
uchazeče proběhne do konce týdne. 

Hana Hájková dále uvedla, že byla dokončena venkovní mapa v obci Bubovice. 

Hana Hájková informovala, že v lednu 2025 proběhlo jednání s NPÚ a SCCR o spolupráci. 
Zástupci NPÚ projevili zájem o podpis memoranda o spolupráci s destinačními 
agenturami ve Středočeském kraji. Předseda Mgr. Dušan Tomčo ocenil přístup nového 
ředitele NPÚ a jeho zájem o spolupráci. 

Hana Hájková představila aktuální informace o digitální návštěvnické kartě Berounska, 
Brd a Podbrdska. Mezi distribuční místa budou vedle ubytovacích zařízení nově zahrnuta 
i muzea, stejně jak je tomu i v Brdech a Podbrdsku. Berounsko usiluje o rozšíření sítě 
poskytovatelů slev i distribučních míst o nové subjekty. Představenstvo diskutovalo o 
možnosti zahrnout mezi distribuční místa i turistická informační centra. Mgr. Přemysl 
Landa variantu zapojení informačních center v obou oblastech vítá. Hana Hájková 
doplnila, že se touto variantou již zabývá a bude ji komunikovat i se zástupci Brd a 
Podbrdska. Zároveň připomněla, že na realizaci projektu získalo Berounsko dotaci od 
Ministerstva pro místní rozvoj. 

Hana Hájková vyzvala představenstvo k zasílání podkladů do turistických novin 
Berounska 2025 s cílem připravit je k tisku do po poloviny dubna. 

Hana Hájková informovala zúčastněné o nadcházejícím jednání k turistickému autobusu 
Českým krasem, které se uskuteční koncem ledna za účasti pana radního Mgr. Petra 
Boreckého. 

Hana Hájková na závěr informovala o připravovaném projektu komentovaných vycházek 
přírodou, který vzniká ve spolupráci s AOPK ČR. V současné době probíhá oslovování 
vysokých škol s žádostí o doporučení studentů na pozici průvodce přírodou. Mgr. Dušan 
Tomčo se domnívá, že by o tuto službu mohl být značný zájem. Obrátil se na členy 
představenstva, zda ve svém okolí znají někoho, kdo studuje přírodovědné obory na 
vysokých školách či má blízky vztah k přírodě a měl by zájem vykonávat průvodcovskou 
činnost za finanční odměnu. Uvedl, že již obdobný model Krok za krokem Berounem 
funguje v Berouně, a vyjádřil naději, že i v tomto případě bude poptávka vysoká. Členové 
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představenstva na výzvu reagovali návrhem několika vhodných kandidátů. Mgr. Přemysl 
Landa následně doplnil, že podobný koncept průvodcovské činnosti již úspěšně funguje 
v Brdech. 

2. Úprava rozpočtu 2024 

Mgr. Dušan Tomčo upozornil, že byly všem zaslány podklady emailem. Uvedl, že oproti 
předpokladu došlo k navýšení příjmů z členských příspěvků a pochválil zaměstnance 
Berounska za získání nových členů a partnerů. Ostatní příjmy zahrnovaly poplatky za 
školení, přefakturace SCCR, Brdy a Podbrdsko. 

Dále uvedl, že došlo k navýšení mezd a zaměstnaneckých odměň. Rovněž se navýšil 
počet DPP smluv, a to zejména z důvodu vyššího počtu prezentačních akcí a tvorby videa 
Berounsko všemi smysly, jež bylo prezentováno na minulém představenstvu. 

Hana Hájková doplnila, že došlo ke zvýšení provozních nákladů spolku. To je způsobeno 
navýšením nákladů na zpracování žádosti o dotaci k digitální návštěvnické kartě a díky 
vyšším nákladům na mzdovou účetní a občerstvení. 

Hana Hájková na závěr informovala, proč v položce Strategie nebyl oproti plánu 
realizován žádný náklad. Původně plánovaný průzkum profilu návštěvníka se realizoval 
ve spolupráci s PEUNI bez f inančního plnění a nevznikly žádné dodatečné náklady na 
analýzu individuálních ubytovacích zařízení. 

Představenstvo se shodlo, že není třeba pro příště papírově tisknout rozpočty. Josef 
Trpišovský musel z pracovních důvodů odejít dříve, od bodu 2. bylo přítomno 5 členů 
představenstva. 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí s úpravou rozpočtu 2024. 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

3.  Vyhodnocení akčního plánu 2024 

Mgr. Dušan Tomčo informoval, že byly všem zaslány podklady emailem. 

Hana Hájková uvedla, že bylo z celkových 44 aktivit splněno 40 (91 %), částečně splněno 
2 (4,5 %) a nesplněno 2 (4,5 %). 

Mgr. Dušan Tomčo sdělil, že spolek v minulém roce získal 22 nových subjektů (10 nových 
členů a 12 partnerů), proběhlo velké množství jednání a uskutečnil se první ročník 
konference Berounsko v srdci cestovního ruchu. 

Hana Hájková navázala informacemi o tom, co se spolku v roce 2024 nepodařilo stihnout. 
Nebyl časový prostor zajistit organizaci komentovaných prohlídek CHKO Český kras a 
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CHKO Křivoklátsko, které se uskuteční letos. Následně proběhla diskuse o Domu přírody 
CHKO Český kras.  

Hana Hájková uvedla, že se dále nepodařilo splnit analýzu (hnědého) dopravního značení 
kulturních a turistických cílů (značky IS24) vč. vytipování míst, kde tyto značky chybí. 
Sdělila, že do nového plánu pro rok 2025 již tato aktivita zahrnuta nebude.  

Hana Hájková informovala o aktivitách, jež byly splněny pouze částečně. Sdělila, že byla 
zpracována analýza certifikačních systémů kvality pro ubytovací zařízení, kterou se však 
již nepodařilo rozeslat na provozovatele ubytovacích zařízení. Tato aktivita bude dořešena 
v letošním roce. Dále bylo částečně splněno představení produktů CR subjektům 
cestovního ruchu – materiál je zpracován, oslovení subjektů CR ke spolupráci bude 
zahájeno v letošním roce. 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. bere na vědomí vyhodnocení akčního 
plánu 2024. 

 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

4. Akční plán a rozpočet na rok 2025 

Mgr. Dušan Tomčo upozornil, že byly všem zaslány podklady emailem, přičemž návrh 
akčního plánu byl projednán již na valné hromadě. Uvedl, že rozpočet na rok 2025 byl 
odvozen od akčního plánu a od provozních výdajů spolku v minulých letech. Je v něm 
rovněž zohledněn růst členských příspěvků, které mohou být ale dle úspěšnosti jednání 
i vyšší. 

Hana Hájková a Mgr. Dušan Tomčo vysvětlili jednotlivé příjmy a náklady spolku. Byly 
zmíněny vyšší náklady na marketing, zejména díky projektu digitální návštěvnické karty. 

Hana Hájková stručně popsala jednotlivé body v akčním plánu na rok 2025. Uvedla, že v 
rozpočtu jsou vyhrazené peníze na jednu vzdělávací akci, a to pokročilý kurz Canva, který 
proběhne na jaře. Dále se zabývala tématem fotobanky, kde je v plánu získat minimálně 
100 nových fotek, novým webem navstevnickakarta.cz a projektem digitální 
návštěvnické karty. Připomněla, že se v tomto roce opět uskuteční zahájení sezóny 
dalším ročníkem Jarní pouti za perlami Berounska, Brd a Podbrdska. 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. schvaluje rozpočet a akční plán na rok 
2025. 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 
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5. Jmenování ředitelky 

Mgr. Dušan Tomčo jmenoval novou ředitelkou spolku Berounsko, z. s.  Hanu Hájkovou, 
narozenou 19. 8. 1982, bytem Svatá 235, 267 51 a určil její měsíční odměnu při ½ pracovním 
úvazku ve výši 25.000 Kč. 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. stanovuje měsíční odměnu při ½ 
pracovním úvazku ve výši 25.000 Kč. 

 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

6. Úprava finančního a hospodářského řádu spolku 

Hana Hájková popsala změny, jež byly provedeny ve finančním a hospodářském řádu 
spolku. Jednalo se zejména o změnu podpisových vzorů a úpravu průvodního listu 
faktury. 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí s úpravou finančního a 
hospodářského řádu spolku. 

 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

   

7. Žádost o dotaci z Národního programu podpory cestovního ruchu na rok 2025 

Hana Hájková představila nový dotační titul MMR NPPCRR 2025 (Národní program 
podpory CR) na podporu destinačních managementů v ČR. Z dotace bude možné čerpat 
osobní náklady na zaměstnance související s provozem a zajištěním chodu destinační 
organizace a další provozní náklady (nájemné, účetnictví, správa webových stránek, 
školení zaměstnanců, členů, partnerů DMO, strategie a analýzy ad.). Program bude z 80 
% financován z dotace a z 20 % hrazen ze zdrojů spolku. 

Hana Hájková uvedla, že se jedná o zcela nový dotační titul, u něhož je žádoucí, aby spolek 
podal žádost o dotaci. Je přesvědčená, že je podání žádosti pro spolek zvládnutelné, je 
zde však krátký termín na podání a náročná administrativa. 

Předseda dodal, že se domnívá, že by se žádost o dotaci měla podat. Podotknul však, že 
je zde riziko, že se to nepodaří. Pokud by se povedlo dotaci získat, mohly by se uvolnit 
peníze pro další ½ úvazek, který by napomohl k rychlejšímu rozvoji spolku. 
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Mgr. Přemysl Landa se otázal, jaká je platnost dotace, na což mu Hana Hájková 
odpověděla, že ministerstvo přislíbilo udržitelnost až na 5 let. 

Mgr. Vojtěch Hrdlička se zeptal, o jakou sumu peněz může spolek žádat. Hana Hájková 
odpověděla, že může Berounsko žádat až o 900 000 Kč. 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí s podáním žádosti o dotaci 
z Národního programu podpory cestovního ruchu na rok 2025. 

 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

 

 

 

 

8. Diskuze a ukončení 

Předseda dal podnět k závěrečné diskusi. 

Mgr. Dušan Tomčo shrnul, jak se vyvíjí situace okolo cyklostezky podél řeky Berounky.  

Hana Hájková informovala o připravovaném jednání o turistickém autobusu, během 
něhož bude v následujícím týdnu učiněn další krok k jeho zavedení. Mgr. Vojtěch 
Hrdlička se otázal na průběh schůzky. Hana Hájková doplnila, že budou dvě fáze jednání 
- dopolední pouze se starosty dotčených obcí a odpolední za přítomnosti pana radního 
Mgr. Petra Boreckého a zástupců IDSK a ROPID. 

Předseda spolku připomněl, že pokud bude z jakékoliv strany zájem o spolupráci 
s Berounskem, nechť se na nás obrátí. Jako dobrý příklad spolupráce uvedl projekt 
vodáckého pasu, který vzniká díky iniciativě provozovatelů kempů na Berounce. Do 
spolupráce však byli zahrnuti i zástupci destinačních organizací v Plzeňském kraji, 
konkrétně destinační agentura Postřelí a Rokycansko, neboť jejich územím Berounka 
protéká. Byl by rád, kdyby v budoucnu podobných příkladů spolupráce napříč regiony 
přibývalo. Na toto téma se vedla diskuse, přičemž Mgr. Přemysl Landa podotkl, že je 
důležité, aby iniciativu převzali jednotlivé subjekty. 

Ing. Vojtěch Matějček sdělil, že koncem roku 2024 zrušila členství v DMO Berounsko 
organizace Beroun Forest a vysvětlil přítomným důvody, proč ke zrušení došlo. Dále 
doplnil, že Royal Beroun Golf Club, z.s.  bude členem i nadále. 
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Mgr. Dušan Tomčo připomněl, že je důležité, aby spolek neusnul na vavřínech. Je třeba i 
nadále diverzifikoval své příjmy (je lepší mít více menších příjmů nežli jeden větší). 
Požádal členy představenstva, aby zmiňovali jméno spolku při vhodných příležitostech– 
to nese ovoce v podobě rozvoje spolupráce i dalších příjmů. 

Předseda poděkoval všem přítomným za aktivní účast a jednání ukončil.   

 

 

……………………………………………… 

zapsala 

Karolína Kovaříková 

 

……………………………………………… 

ověřil 

Ing. Vojtěch Matějček 

 

……………………………………………… 

předseda 

Mgr. Dušan Tomčo 
 


